
Jelgavas novada  

Uzņēmēju konsultatīvā padome. 

Protokols Nr. 2 

( 15.12.2022 ) 

Sēdes norises laiks: 15.12.2022. pl. 15.00 

Norises vieta: Skolas iela 12, Ozolnieki 

Sēdi atklāj pl.15.00. 

 

Sēdes dienas kārtība. 

1. Informācija no pašvaldības par plānotajām investīcijām pašvaldības teritorijā 2023.g.un 

turpmākajos gados. 

2. Par plānoto apvienošanos ar valstspilsētu Jelgavu 2029.g. 

3. Iespējamā sadarbība ar Ukrainas uzņēmējiem. 

4. Kristera Zajankovska iesniegums. 

5. Dažādi 

 

Sēdi vada - Jelgavas novada uzņēmēju konsultatīvās padomes ( UKP ) priekšsēdētājs Dainis Liepiņš. 

Sēdi protokolē - Jelgavas novada uzņēmējdarbības atbalsta projektu vadītājs A. Vereščagins. 

Sēdē piedalās. 

Jelgavas novada uzņēmēju konsultatīvās padomes locekļi: 

1. Dainis Liepiņš –Jelgavas novada domes deputāts. 

2. Arnis Leikarts – biedrības “Jelgavas novada uzņēmēji” valdes prikšsēdētājs. 

3. Uldis Ameriks – SIA “Laflora” valdes priekšsēdētājs. 

4. Maira Dzelzkalēja-Burmistre – Z/s “Vilciņi-1” projektu vadītāja un biedrības “Zemnieku 

saeima” valdes priekšsēdētāja vietniece. 

5. Edgars Brīvkalns – SIA “Milzu!” valdes loceklis.  

6. Aldis Cimermanis – SIA “Uppe” valdes priekšsēdētājs. 

Jelgavas novada domi un pašvaldību pārstāv: 

1. Līga Lonerte - Jelgavas novada pašvaldības izpilddirektore. 

 

 

1. Informācija no pašvaldības par plānotajām investīcijām pašvaldības teritorijā 2023.g.un 

turpmākajos gados. 

L. Lonerte informē UKP: 

1.1.par plānotajām investīcijām Jelgavas novadā 2023.g. ņemot vērā, ka kavējās budžeta 

pieņemšana faktiskais investīciju plāns būs zināms 2023.g. februārī, martā. 

1.2.Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministrijā uz apstiprināšanu ir iesniegts Jelgavas 

novada teritorijas plānojums. 

1.3.Kopā ar Jelgavas valstpilsētu tiek izstrādāts attīstības programma 2022 – 2027.g. to plānots 

apstiprināt 2023.g. aprīlī. 

Uldis Ameriks informē, ka būtu veicināmi publiskās un privātās partnerības projekti 

investīciju jomā. Būtu vēlams izstrādāt Jelgavas novada attīstības stratēģiju nākamajiem 10-20 

gadiem. 

UKP nolemj: 

1. Pieņem zināšanai L. Lonertes sniegto informāciju. 

2. Uzdot A. Vereščaginam apzināt kādas ir uzņēmēju vajadzības un ieteikumi  par sadarbības 

uzlabošanu ar pašvaldību. 

3. Tikties ar uzņēmējiem lai uzklausītu viņu ieteikumus veiksmīgākai sadarbībai ar 

pašvaldību. 

Dienas kārtības punktu slēdz. 

 

2. Par plānoto apvienošanos ar valstspilsētu Jelgavu 2029.g. 

 

D. Liepiņš informē, ka ir iespējami divi attīstības scenāriji. 



1. Neapvienot Jelgavas valspilsētu ar Jelgavs novadu. 

2. Ja apvienošanās ir neizbēgama tad to veikt 2025.g. 

UKP nolemj atlikt lēmuma pieņemšanu. 

Dienas kārtības punktu slēdz. 

 

3. Iespējamā sadarbība ar Ukrainas uzņēmējiem. 

 

UKP nolemj: 

Uzdot A. Vereščaginam apzināt uzņēmēju ieceres sadarbībai ar Ukrainas uzņēmējiem. 

Dienas kārtības punktu slēdz. 

 

4. Kristera Zajankovska iesniegums. 

UKP ir iepazinusies ar K. Zajankovska iesniegumu  nolemj ieteikt Jelgavas novada domei 

sekojošo: 

1. Atļaut lauksaimniecības zemes pirmpirkuma vai nomas tiesības beidzamajam zemes 

nomniekam. 

2. Ja tiek saņemts atteikums par pirmpirkuma tiesībām, tad pirmpirkuma tiesības tiek 

piedāvātas piegulušo zemju īpašniekiem. 

3. Šādā veidā iegūtu zemi nedrīgst pārdot nākamos piecus gadus. 

4. Gadījumā ja pašvaldība nolemj laukauksaimniecības zemes nomu pagarināt, tad tas tiek 

darīts ar beidzamo zemes nomnieku par zemes nomas tirgus cenu. 

                    Dienas kārtības punktu slēdz. 

 

5. Dažādi. 

Nav neviena izskatāmā jautājuma. 

 

Sēdi slēdz pl. 17.30 

Nākamā UKP sēde notiks 19.01.2023.g. pl. 15.00 "Industriālais parks", Nākotne, Glūdas pagasts. 

 

 
 

 

Jelgavas novada uzņēmēju  

konsultatīvās padomes priekšsēdētājs                                                D. Liepiņš 

 

 

 

Protokolists     A. Vereščagins 

 

 

 


